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 Meclis üyelerinden
 köylerde inceleme

Arslan, ilgili köylerde bundan sonra yapılacak çalışma-
lar hakkında da bilgi alış-verişinde bulundu.

İl Afet Müdürü Cavunt ile köylerdeki altyapı çalışma-
larını yerinde inceleyen ve sel felaketinin yaralarının ta-
mamen sarılacağını bildiren Arslan, bu konuda büyük 
katkıları olan başta Cumhurbaşkanı Erdoğan olmak 
üzere Giresun Milletvekilleri Cemal Öztürk’e, Kadir 
Aydın’a, Sabri Öztürk’e, Giresun Valisi Enver Ünlü’ye ve 
Özel İdare Genel Sekreteri Selçuk Aslan’a, tüm ilçe halkı 
adına teşekkürlerini ilettiğini söyledi.

Giresun İl Genel Meclisi’nin Tirebolulu Üyesi ve AR-GE Ko-
misyonu Başkanı Murat Arslan, beraberinde İl Afet ve Acil 
Durum Müdürü Murat Cavunt ile birlikte, geçen yılın ağus-
tos ayında meydana gelen sel felaketinde büyük zarar 
gören Eymür ve civar köylerde yapılan altyapı çalışmala-
rıyla ilgili incelemelerde bulundu.

Beraberindeki İl Afet Müdürü Cavunt ile birlikte Tirebo-
lu’ya bağlı Eymür merkezi başta olmak üzere Sekü, Ataköy, 
Şenyuva, Dokuzkonak, Aşağı Boynuyoğun ve Kayalar köy-
lerinde sel felaketi sonrasında yapılan duvar, menfez ve alt-
yapı çalışmalarını yerinde gören AR-GE Komisyonu Başkanı 

500 kişilik öğrenci yurdu yapılacak
Adalet ve Kalkınma Partisi Tirebolu İlçe 

Başkanı Yaşar Dikmen, ilçeye 500 kişilik öğ-
renci yurdu yapılacağını bildirdi.

İlçenin Demirci Mahallesi Akmaz mev-
kiinde Gençlik ve Spor Müdürlüğü’ne ait 
10,5 dönümlük arazi üzerine inşa edilecek 
olan yurt için gelen bakanlık uzmanları ye-
rinde incelemelerde bulundu.

Öğrenci yurdu için Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı uhdesinde görevli olan İnşaat Mü-
hendisi Nusret Kara ile Jeoloji Mühendisi 
Mustafa Akyüz, Tirebolu’ya gelerek, yurt ya-
pılacak yerde gerekli incelemeleri yaptılar.

İlçe Başkanı Dikmen, yapılacak öğrenci 
yurdu ile ilgili projenin hazırlanarak ihale 

aşamasına getirileceğini belirterek, “İlçe-
mizde önemli bir sorun olan yurt konusu-
nu da çözüme kavuşturacağız. Yurdun 
gerçekleşmesi için yaptığımız girişimler 
olumlu şekilde sonuçlanmış olup, 500 ki-
şilik öğrenci yurdumuzun ilçemize hayırlı-
uğurlu olmasını diliyorum” dedi.

Dikmen, yurdun yapılmasında önemli 
katkıları bulunan başta Gençlik ve Spor 
Bakanı Muharrrem Kasapoğlu ile Ak Parti 
Genel Başkan Yardımcısı Nurettin Canik-
li’ye, Giresun Milletvekillerine, Ak Parti Gi-
resun İl Başkanı Kenan Tatlı’ya ve İl Genç-
lik ve Spor Müdürü Hasan Bulut’a teşekkür 
ettiğini sözlerine ekledi.

Esnaf ve vatandaşların 
sorunlarını dinlediler

Tirebolu’da semt pazarının kuruldu-
ğu cuma günü İlçe Başkanı Erdinç Bek-
taş başkanlığındaki İYİ Parti Tirebolu Teş-
kilatı, çarşı pazar ziyareti yaparak, es-
nafların ve vatandaşların sorunlarını ve 
sıkıntılarını dinledi.

Pazar esnafının ve vatandaşların se-
sini duymak ve sıkıntılarını yerinde tespit 
etmek amacıyla ilçenin semt pazarını 
dolaşan İYİ Parti Tirebolu İlçe Başkanı 
Bektaş, ekonomik yönden zor durumda 
olan esnafların derdine tercüman ol-
duklarını söyledi.

Esnaflarla yaptığı görüşmede onla-
rın bir hayli zor durumda olduğunu 
gören ve hükümeti eleştiren İYİ Parti İlçe 
Başkanı Bektaş, “Esnafımız kan ağlıyor. 
Vatandaşlarımızın alım gücü kalmamış. 

Pazarda fiyatlar bir hayli yüksek olduğu 
için esnaf iş yapamaz halde. Pandemi 
dolayısıyla herkes zor durumda. Esnafı 
ve vatandaşı bu zor durumdan kurtar-
mak için belli desteklerin olması lazım. 
Bugünkü hükümet onu da sağlayamı-
yor. İşte biz İYİ Parti olarak bu duruma 
çare olmak için adım adım iktidara yü-
rüyoruz. İYİ Parti; muhalefete bir akıl, bir 
strateji, bir yön getirdi. Sayın Genel Baş-
kanımız artık milletin tek umudu olmuş 
durumda. Genel Başkanımız Akşener’in 
de dediği gibi, –koltuk değil, ayakkabı 
eskiteceğiz- anlayışıyla yolumuza 
devam edeceğiz ve esnafımızın derdi-
ne çare bulacağız. Görüyoruz ki, artık 
millet bizi çağırıyor” değerlendirmesin-
de bulundu.

Bedensel engelli Elif’in 
tekerlekli sandalye sevinci

CHP Tirebolu İlçe Teşkilatı, Sosyal Sorumluluk Proje-
si kapsamında ilçenin Çatal Mahallesi’nde oturan ve 
okula da giden bedensel engelli Elif Su Gülaçtı’ya, te-
kerlekli araba tahsis edilmesini sağladı. (2'de)

 Kıbrıs Gazisi İslam, son yolculuğuna uğurlandı 
İstanbul’da

 hayatını kaybeden 
Kıbrıs Gazisi

 Mustafa İslam (68),
 memleketi 
Tirebolu’da 
düzenlenen 

askeri törenle
 son yolculuğuna

 uğurlandı.
 (2'de) Engelli kardeşler yol istiyor!

Tirebolu ilçesi Arslancık Köyünde oturan bedensel en-
gelli Akça kardeşler, evleri ana yol kenarında olmadığı için 
doğdukları günden bu yana adeta hapis hayatı yaşadık-
larını öne sürerek, devlet yetkililerinden 50 metrelik bağlan-
tı yolunun yapılmasını talep ediyorlar.

Arslancık Köyünün Henkioğlu Mahallesi’nde yaşayan 
bedensel engelli kardeşler Arife (38) ve Yıldız Akça (36) 
isimli kardeşler, ailesiyle birlikte oturdukları köy evinin grup 
bağlantı yoluna 50 metrelik mesafede olduğunu ifade 
ederek, ilgili mercilerden bir an önce bu yolun yapılmasını 
istiyorlar. (Devamı 2'de)
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Bedensel engelli Elif’in 
tekerlekli sandalye sevinci

(Baştarafı 1'de)
CHP Giresun Engelliler Komisyonu Başkanı Ayça 

Ayhan Kozluca ile birlikte Çatal Mahallesi’nde Elif Su Gü-
laçtı’nın ailesini ziyaret eden CHP İlçe Başkanı Fatma 
İyice Öztürk, tekerlekli arabayı kıza hediye etti.

Başkan İyice, “Çatal Mahallesindeki bedensel en-
gelli kızımıza sosyal sorumluluk gereği hediye ettiğimiz 
arabayı güle güle kullansın diyoruz. Minik kızımızın mut-
luluğu bizi de çok mutlu etti. Bu konuda katkı veren her-
kese teşekkür ediyoruz” şeklinde konuştu.

CHP’nin kendisine armağan ettiği tekerlekli arabaya 
binen ve ailesiyle birlikte büyük sevinç yaşayan Elif Su 
Gülaçtı, çok mutlu olurken; İyice ve Kozluca başkanların 
bu jesti Gülaçtı ailesini de oldukça memnun etti. Teker-
lekli araca kavuşan minik Elif, bundan sonra okula bu 
arabasıyla gidecek.  Kıbrıs Gazisi İslam, son yolculuğuna uğurlandı 

(Baştarafı 1'de)
Kıbrıs Gazisi İslam için Tirebolu’da düzenle-

nen cenaze törenine; askeri erkan, ilçe proto-
kolü, gazinin yakınları ve çok sayıda vatandaş 
katıldı.

Gazinin İstanbul’dan getirilen cenazesi as-
kerler tarafından Tirebolu Devlet Hastanesi mor-
gundan alınarak, doğum yeri olan Yağlıkuyum-
cu Köyüne götürüldü. Burada öğle namazının 
ardından kılınan cenaze namazından sonra 
naaşı köy mezarlığındaki aile kabristanlığında 
dualarla toprağa verildi.

 Engelli kardeşler 

(Baştarafı 1'de)
Bedensel engelli Akça kardeşlerin babası Alişan Akça, 

yol konusunda bugüne kadar yapılan uğraştan bir sonuç 
alamadığını belirtirken; iki engelli evladının evlerinin bah-
çesinden başka hiçbir yere gidemediğini dile getirdi.

Talihsiz baba Akça, “Çocuklarım doğduğundan bu 
yana adeta evde hapis hayatı yaşıyorlar. İkisi de bacakla-
rından yürüyemiyor. Yıldız kızım yüzde 80 engelli, ayakları 
tutmuyor. 15 yıl önce geçirdiği bir trafik kazası sonucu en-
gelli kaldı. Arife kızım da doğuştan engelli, ayaklarından 
yürüyemiyor. Ailede 4 çocuğum var, bunlardan ikisi en-
gelli. Evimizden üst yola bağlanmak için 50-60 metrelik 
bağlantı yoluna ihtiyacımız var. Devlet büyüklerimizden ve 
sayın Valimiz Enver Ünlü ile Kaymakamımız Cevat 
Gün’den yol sorunumuzu çözmelerini bekliyor ve istiyoruz” 
diyerek, engelli çocukları için yıllardır eziyet çektiklerini söz-
lerine ekledi.

 yol istiyor! 
Fındık fiyatında 35 lira ısrarı!

radan düşük olmayacak şekilde 
bir an önce açıklanmasını üreti-
cimiz adına talep ediyorum. Fın-
dık üreticisinin emeğinin hakkını 
alabildiği dönemlerde ülkemizin 
tarımsal ihracatının diğer sene-
lere göre yüksek olduğu görül-
mektedir. Gerek döviz kurunda 
meydana gelen artış gerek fındı-
ğa dünya genelinde talep göz 
önünde bulundurularak taban 
fiyat duyurulmasını bekliyoruz. Ay-
rıca, Toprak Mahsulleri Ofisi fındık 
üreticisini bu piyasa koşullarında 
koruyamamaktadır. Serbest re-
kabet ve piyasa koşulları yoktur 
ve piyasa 3-4 uluslararası firma-
nın tamamen kontrolüne geç-
miştir. Tarım ve Orman Bakanlığı-
nın TMO kanalıyla değil, Fiskobir-
lik üzerinden destekleme alımı 
yapılması üzerine çalışma ya-
parak Cumhurbaşkanına sun-
masını öneriyorum.

Doğu Karadeniz’de başta 
eğimli arazi, yaşlı ve verimden 
düşmüş bahçeler sebebiyle dö-
nümden alınan rekolte miktarı, 
dövize endeksli girdiler batı böl-
gelerine göre fındık üretim mali-
yetini iki katına çıkarıyor. Fındık 

TBMM Başkalık Divanı Üyesi ve 
Cumhuriyet Halk Partisi Giresun 
Milletvekili Necati Tığlı, “Gerek 
döviz kurunda meydana gelen 
artış gerek fındığa dünya gene-
linde talep göz önünde bulun-
durularak taban fiyat duyurul-
masını bekliyoruz. Taban fiyatın 
35 liradan düşük olmayacak şe-
kilde bir an önce açıklanmasını 
üreticimiz adına talep ediyo-
rum” diye konuştu.

Tığlı, TBMM’de yaptığı konuş-
mada, fındık üreticisinin sorunla-
rına değinip, fındık taban fiyatı 
ile ilgili taleplerini dile getirdi.

Fındık üreticisinin emeğinin 
hakkını alabildiği dönemlerde ül-
kemizin tarımsal ihracatının 
diğer senelere göre yüksek ol-
duğu görüldüğünü ve artan ma-
liyetler karşısında iktidardan bu 
seneki alım fiyatlarının hemen 
açıklanmasını talep eden Tığlı, 
konuşmasında şunları belirtti:

“35 LİRA OLARAK HEMEN 
AÇIKLANMALI”

“İktidarı yeni sezonda fındık 
üreticisinin kazanacağı bir süre-
ci destekleyecek tutum almaya 
davet ediyor, taban fiyatın 35 li-

üretim maliyetini Bakanlık açık-
lamaktan ısrarla kaçıyor. Batı böl-
gesinde ne, doğu bölgesinde 
nedir açıkla öğrenelim. Üretici-
den, üretim koşullarından ha-
berdar mısın bilelim?

TÜCCAR KAZANDI, İHRACATÇI 
KAZANDI AMA ÜRETİCİ KAZANA-
MADI

Piyasanın arz ve talebe göre 
belirlendiği bir sürecin yürüme-
diğini herkes görüyor. Zaten bu 
sebeple TMO regüle görevini yü-
rütmek için piyasaya girmişse 
değişen koşullara karşı fiyatını 
da güncellemesi gerekiyordu. 
TMO’nun alımları bir süre durdur-
ması ve fiyatı revize etmemesi 
sebebiyle piyasada fındığın 20 li-
raya düştüğünü gördük. Yani ikti-
dar milletvekillerinin ihtiyacın 
kadar fındığı pazara indir tavsi-
yeleri işe yaramadı. Bu sene tüc-
car kazandı, ihracatçı kazandı, 
üretici kazanamadı. 2021 mah-
sulü fındık hasat edilmeden bu 
hususlar dikkate alınarak üretici-
mizin beklentilerinin karşılana-
cağı bir taban fiyat açıklanma-
sını istiyoruz.

BAKANLIK VE TARSİM NEDEN 
UYARILARI DİKKATE ALMIYOR

Gerek artan maliyetler gerek 
fındık politikalarında iktidarın 
uluslararası şirketleri kayıran tutu-
mu gerek yıllardır artırılmayan, 

üreticiye vermeyi çok gördüğü 
teşvikler nedeniyle dünyanın en 
kaliteli fındığını üreten ülkemizde, 
en kaliteli fındığının üretildiği 
Doğu Karadeniz’de üretim her 
geçen gün azalmakta, üretici 
her geçen gün borç batağına sü-
rüklenmektedir. Açıklanan rekolte 
değerleri doğruyu yansıtmıyor. 
Doğru kabul etsek bile haziran ve 
temmuz aylarında gerçekleştiri-
lecek çotanak sayımının daha 
doğru bir referans olacağını bili-
yoruz. Yaşanan zirai don, dolu ve 
fırtına doğu bölgelerimizde ciddi 
miktarda ürün kaybına sebep 
oldu. Doğru rekolte bundan 
sonra ortaya çıkacak. Şimdi bir 
de kuraklık riski ortaya çıkabilir. 
Kaç defa dile getirdik. Bakanlık ve 
TARSİM bunu neden risk faktörleri 
arasında değerlendirmiyor.

İKTİDAR ELİNİ VİCDANINA KOY-
MALI

Belirlenecek alım fiyatı gün-
den güne zarar eden fındık üreti-
cisinin yüzünü güldürecek şekilde 
en az 35 lira olarak açıklanmalı-
dır. Dövizdeki artış ve girdi mali-
yetlerinin yükselmesi karşısında ik-
tidar elini vicdanına koymalı ve te-
kelcilerin baskısından kurtularak 
alım fiyatını en az 4 doların karşılılı-
ğı olan 35 lira olarak belirlenerek 
hemen açıklanması gerekmek-
tedir.”

Katıklı ürünlerin ilk adresi
ürkiye’nin özel ve tanınmış sektör-

Tlerinden biri olan “Cadde Katık”, 
Karadenizli 3 genç girişimcinin or-

taklığıyla Tirebolu’da da hizmete sokuldu. 
İlçenin Yeniköy Mahallesi plaj mevkiinde 
hizmete giren ve bölgede tek olan işlet-
menin açılışını Tirebolu Belediye Başkanı 
Burhan Takır yaptı.

Karadenizli 3 genç girişimci Temel 
Çelik, Oğuzhan Kuleyin) ve Emre İpek’in 
ortaklaşa açığı Cadde Katık, Tirebolu’da 
katıklı ürünlerin ilk adresi olacak. Her türlü 
ekipmanıyla birlikte 7 personelin görev ya-
pacağı işletmede; katık tavuk, katık çe-
darlı, katık et, zurna tavuk, zurna katık 
tavuk, çedarlı dürüm, zurna katık et ve 
patatesli tavuk et gibi menü çeşitleri 
uygun tarifelerle halkın hizmetine sunulu-
yor.

İşletmenin açılışını yapan Belediye Baş-
kanı Takır, ilçeye böylesine sıra dışı bir iş 
yeri açan Karadenizli genç girişimcileri 
tebrik ederek, kendilerine başarılar diledi.
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Fındık zararlılarına tuzak
Karan, dalkıran zararlısıyla mücadelede 

kültürel mücadele kadar kimyasal mücade-
lenin de önemli olduğunu belirterek şu bilgile-
ri verdi:

“Dalkıranın çıkış döneminde ergin dişilerin 
bulaşık olan dallardan bulaşık olmayan fındık 
dallarına galeri açmalarını önlemek amacıy-
la yapılır. Kışı dalların içerisinde geçiren dalkı-
ranlar Mart ayı başından itibaren hava sıcaklı-
ğı 18-20 santigrat dereceye ulaştığında çık-
maya başlarlar ve sağlıklı dallara giriş yapa-
rak yeni galeriler açalar. Mücadelesinde ba-
şarı sağlayabilmek için dalkıran çıkışlarının tes-
pit edilmesi gerekmektedir. Kışlamış erginlerin 
aktif hale geçerek taze odun talaşlarının gö-
rüldüğü yeni galeriler tespit edilince ilaçlama 
yapılmalıdır. Ancak ilkbahar döneminde 
hava sıcaklıklarına bağlı olarak kademeli ola-
rak çıkış yapan zararlıya karşı yapılan kimyasal 
mücadelede başarı sağlanamayabilir. Dalkı-
ran çıkışlarının yoğun olarak devam ettiği yaz 
dönemi haziran ve temmuz aylarında müca-
dele zamanı tespiti yapılır.

Biyoteknik mücadelede kullanılan kitlesel 
yakalama tuzakları, çıkış zamanı tespiti için iz-
leme amaçlı kullanılmaktadır. Haziran başın-
dan itibaren bahçeyi temsil edecek şekilde 

Dalkıranın fındık bahçelerinin önemli za-
rarlılarından olduğunu belirten Karan, müca-
delesi yapılmadığında dallarda kurumalara 
ve ürün kaybına neden olduğunu ifade etti.

Karan, dalkıranın ergin dişilerinin fındıkların 
dallarında galeriler açarak zarara neden ol-
duğuna dikkat çekerek, “Açılan deliklerden 
bitki özsuyu dışarı sızar, sızıntılar dallarda siya-
hımsı izler bırakır, dallar zayıflar ve yan dalları 
ile birlikte kurur. Yoğun bulaşmalarda ocakları 
tamamen kurutabilir. Mücadelesinde kültürel 
önlemler çok önemlidir. Dalkıran bakımsız ve 
zayıf bahçelerde daha fazla zarar yaptığın-
dan gübreleme ve bakım işlemlerine önem 
verilmelidir. Taban suyu yüksek olan yerlerde 
bahçe tesis edilmemelidir. Kış aylarında ga-
lerili zayıf ve kuru dallar bahçeden uzaklaştırıl-
malı ve imha edilmelidir. Ancak gözden kaçı-
rılarak ocaklarda bırakılan bulaşık dallar ilkba-
harda yapılan budama esnasında ocaklar-
dan çıkarılarak mücadeleye devam edilme-
lidir. Haziran temmuz ve ağustos aylarında 
yoğun olarak çıkan yeni nesil dalkıran erginleri 
ile kitlesel tuzaklama yöntemi ile mücadele 
yapılabilir” dedi.

KÜLTÜREL MÜCADELE KADAR, KİMYASAL MÜ-
CADELEDE ÖNEMLİ

yerden 1-1,5 metre yüksekliğe asılan çekici tuzaklar, dü-
zenli olarak haftada bir kontrol edilir. Tuzaklarda yakala-
nan erginlerde ani bir yükseliş görüldüğünde dalların göv-
delerini kaplayacak şekilde ilaç uygulaması yapılmalıdır. 
İlimiz fındık bahçelerinde zarara neden olan dalkırana 
karşı üreticilerin dikkatli davranmaları, bahçelerini sık ara-
lıklarla kontrol etmeleri, zararlı ile bulaşık olan bahçelerde 
zamanında mücadele yapmaları, ekonomik anlamda 
ürün kayıpları yaşanmaması bakımından önemlidir. Üreti-
cilerimiz dalkıran mücadelesi ile ilgili detaylı teknik bilgileri 
İl ve İlçe Müdürlüklerinin ilgili birimlerinden alabilirler.”

Giresun Ziraat Odası Başkanı Nurittin 
Karan, fındık üreticilere yönelik tarımsal yayım 
ve danışmanlık faaliyetleri kapsamında üreti-
cilerin dalkıran tuzağı kurulumuna yardımcı ol-
duklarını bildirdi.

Karan, oda bünyesinde çalışan tarım da-
nışmanları tarafından bir fındık zararlısı olan 
dalkıran zararlısına karşı üreticilerin bahçeleri-
ne tuzak kurulduğunu kaydetti.

 

‘Karbon Ayak İzi’ tehlikesi

Karadeniz Fındık ve Mamulleri İhracatçıları Birliği Başka-
nı İlyas Edip Sevinç ile İstanbul Fındık ve Mamulleri İhracat-
çıları Birliği Başkanı Ali Haydar Gören, fındık için tehlike arz 
edebilecek konuların ıskalanmaması gerektiğine dikkat 
çekerek, “Fındık ihracatımızın yüzde 75’inin AB ülkelerine ya-
pıldığı göz önüne alınarak, fındık üretiminde ‘karbon ayak 
izi’nin belirlenmesine yönelik çalışmalara ivedilikle başlan-
masına ve bu yeni verginin fındık ihracatımıza olası etkileri-
nin de iyi analiz edilmesine ihtiyaç duyulmaktadır” ifade-
sinde bulundular.

Sevinç ve Gören, yaptıkları ortak açıklamada, “Türki-
ye’nin geleneksel tarımsal ihraç ürünlerinin başında gelen 
fındık, her yıl içinde bulunduğumuz şu aylarda başta Kara-
deniz Bölgesi olmak üzere tüm ülke gündeminde önemli 
bir yer işgal etmektedir” diyerek, fındığın sadece rekolte ve 
fiyattan ibaret olmadığını belirttiler.

“Bu yıl da gelenek bozulmamış ve her yıl olduğu gibi re-
koltenin miktarı ile fındık fiyatlarının ne olacağı hususları 
hemen hemen her gün basında yer almaya başlamıştır. 
Halbuki madalyonun öbür yüzünde öyle gelişmeler ya-
şanmaktadır ki, gerekli tedbirler alınmadığı takdirde ge-
lecek yıllarda rekolte ve fiyat tartışması yapmaya mahal 
bile kalmayacaktır, çünkü tabiri caiz ise atı alan Üsküdar ’ı 
geçmiş olacaktır” diyerek uyarılarda bulunan Sevinç ve 
Gören, yıllardan bu yana rakip ülkelerde üretim alanlarının 
büyümesine neden olacak politikalardan kaçınılması ge-
rektiğini, ülkemiz menfaatleri doğrultusunda ısrarla vurgu-
layıp ve bu duruma dikkat çektikleri için bazı çevreler tara-
fından sistemli bir şekilde eleştirildiklerini dile getirdiler. 

Sevinç ve Gören, İtalya’nın 160 bin ton, ABD’nin 72 bin 
ton ve henüz yeni sayılacak üretici ülkelerden Şili’nin 60 bin 
ton üretim miktarına ulaşmış olmasının maalesef kendileri-
ni haklı çıkardığını ve söz konusu üretim artışının giderek 
daha da fazlalaşacağından endişe duyulduğunu, dolayı-
sıyla tüm paydaşların fındıkla ilgili konularda ufuklarını dar 

tutmamaları gerektiğini bilmesi ve içselleştirmesinin çok 
önemli olduğunu ifade ettiler.

Bu çerçevede ülkemizde sadece rekolte ve fiyat üzerin-
de enerji harcanarak, fındık için tehlike arz edebilecek konu-
ların ıskalanmaması gerektiğinin altını çizen her iki başkan, 
önümüzde birisi “çocuk işgücü” diğeri ise “karbon ayak izi” 
olmak üzere ticareti etkileyecek 2 büyük sorun bulunduğuna 
ve en büyük ihraç pazarı olan AB’nin bu konuları içeren yasal 
düzenlemeleri hayata geçirmek için çalışmalarını tamam-
lamak üzere olduğuna dikkat çektiler.

Birlik Başkanları Sevinç ve Gören, konuya ilişkin şunları kay-
dettiler:

“Son zamanlarda AB parlamentosu tarafından insan hak-
ları, çevre ve iyi yönetim kurallarına aykırı davranan firmalara 
yönelik olarak bir yasama girişimi başlatıldığı ve söz konusu 
düzenlemenin AB dışındaki firmaları da etkileyebileceği, 
diğer hususların yanı sıra çocuk işçilik gibi insan hakları ihlalle-
ri ile bağlantısı bulunan ürünlerin ithalatının yasaklanması ve 
çeşitli müeyyideler uygulanması gibi hususları da kapsadığı 
bilinmektedir.

Diğer taraftan, Almanya’da da ‘Arz Zincirinde Ortak Özen 
Yükümlülüğü Yasası’ (Act on Corporate Due Diligence in 
Supply Chains) isimli benzer bir yasa, 2023 yılı başında yürür-
lüğe girmek üzere 11 Haziran 2021 tarihinde onaylanmış 
olup, her ne kadar Almanya’da yerleşik firmaları kapsamak-
ta olsa da, Alman şirketlerin hammadde tedarik ettiği şirket-
lerin de söz konusu yasal düzenlemeye uyum sağlamaları-
nın önem arz edeceği izahtan varestedir.

Türkiye’deki fındık bahçelerinde çocuk işgücü kullanıldı-
ğına dair asılsız itham ve iddiaların geçtiğimiz yıllarda Avru-
pa basınında sık sık yer aldığı ve bu iddiaların neredeyse her 
hasat döneminde tekrar gündeme getirildiği hususları göz 
önünde bulundurulduğunda, her ne kadar olmasa da, ülke-
mizde çocuk işgücü kullanıldığına yönelik propagandalara 
neden olabilecek davranışlardan kaçınılması ve önleyici 
tedbirlerin alınması için çalışmalara başlanmalıdır.

Öte yandan, Avrupa Birliği’nin (AB) 2050 yılı itibariyle sıfır 
karbon salınımına sahip bir kıta olma yönündeki hedefi çer-
çevesinde, iklim değişikliğinin önümüzdeki yıllarda AB’nin sa-
nayi ve ticaret politikaları da dahil tüm politikalarına nüfuz et-
mesini öngören ‘Avrupa Yeşil Mutabakatı’ açıklanmıştır.

‘Yeşil Mutabakat’ bağlamında, AB tarafından karbon 
azaltım mekanizmalarında kullanılan maliyetin, bu maliyete 
yeterince katlanmak istemeyen ülkelerden ihraç edilecek 
ürünlere yansıtılması şeklinde özetlenebilecek bir vergi me-
kanizmasının uygulamaya alınması planlanmaktadır. Ürün-
lerde tespit edilecek ‘Karbon Ayak İzi’ne göre vergi uygula-
masına ilişkin ‘Sınırda Karbon Düzenlemesi’nin (ya da Karbon 
Vergisi) 2021 yılında AB ilgili makamlarına sunulması beklen-
mektedir.

Bu bağlamda, fındık ihracatımızın yüzde 75’inin AB ülke-
lerine yapıldığı göz önüne alınarak, fındık üretiminde ‘karbon 
ayak izi’nin belirlenmesine yönelik çalışmalara ivedilikle baş-
lanmasına ve bu yeni verginin fındık ihracatımıza olası etkile-
rinin de iyi analiz edilmesine ihtiyaç duyulmaktadır.”

Fındık ihracatında

 Organize sanayi bölgesinin sorunları incelendi 
Giresun Valisi Enver Ünlü, Sanayi 

ve Teknoloji Bakanlığı Sanayi Bölge-
leri Genel Müdürü Soner Erkek ve Be-
lediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu ile 
birlikte, Giresun 1. Organize Sanayi 
Bölgesinde incelemelerde bulun-
du.

Giresun 1. OSB’de uzun süredir 
devam eden ve yatırım yapan fir-
malara olumsuz yönde etkilemek-
te olan altyapı problemlerini yerin-
de inceleyen, Vali Ünlü ve Genel 
Müdür Erkek, yapılan çalışmalar 
hakkında yetkililerden bilgi aldı.

Yetkililer tarafından verilen bilgi-
lerde; Giresun 1. OSB Bölgesinin alt-
yapı inşaatları, planlama ve parse-
lasyon, altyapı inşaatı işleri ile ENH 
(Enerji Nakil Hatları) ve bölge içi AG-
OG (Alçak ve Orta Gerelim) elektrik 
hattı inşaatı işlerinin 2006 yılında ta-
mamlandığı ancak 2006 yılından 
günümüze kadar mali yetersizlik ve 
teknik personel eksikliği nedeniyle 
herhangi bir onarım ve yenileme 
yapılamadığı, dağıtım lisansını ala-
madıklarından dolayı da dağıtım 
faaliyetlerinin Çoruh Elektrik A.Ş. ta-
rafından yürütüldüğü belirtildi.

Yine; BOTAŞ ve dağıtıcı firma Fın-
dıkgaz tarafından doğal gazın OSB 

sınırına geldiği, yatırımcıların çoğunun 
ilk bağlantı aşamasında maliyetin fazla 
oluşunu gerekçe göstererek abonelik iş-
lemlerini başlatamadıkları ifade edildi.

Giresun 1.OSB yöneticileri tarafın-
dan verilen bilgide; 2009 yılında mey-
dana gelen heyelanların önlenmesi 
amacıyla, heyelan kontrol ve ıslah işleri 
ihalesi Bakanlık tarafından ihale edile-
rek 2010 yılında tamamlandığı ancak 
22 Ağustos 2020 tarihinde meydana 
gelen aşırı yağışlar sonucunda OSB içe-
risinde yeni heyelan belirtileri oluştuğu 
belirtilerek sorunlu alanlar ve sorunlar 
hakkında bilgi aktarıldı.

Pandemi öncesi Giresun 1.OSB’de 2 
bin civarında olan istihdam sayısı, nor-
malleşme süreci içinde, pandeminin 
devam etmesine rağmen artış göstere-
rek aktif olan; 7 adet tekstil - giyim eşya-
ları imalatı, 4 adet gıda ürünleri - fındık 
mamulleri, 1 adet makine imalatı, 5 
adet metal sanayi imalatları, 1 adet 
büro mobilyaları imalatı, 2 adet ev mo-
bilyaları imalatı, 1 adet oto yedek 
parça imalatı, 4 adet inşaat malzeme-
leri yalıtım, 1 adet yem imalatı ve 1 
adet de diğer imalatlar olarak dış 
mekan sera çiçekçiliği olmak üzere 27 
fabrikada 2 bin 120 kişiye istihdam sağ-
lanıyor.
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 İlksan’da yetkiyi Kamu Sen aldı 

ürkiye Kamu Sen Giresun 

Tİl Temsilcisi Tacettin Engin, 
“İlksan seçimleri sonu-

cunda; çalışanlar İlksan’ın emin 
ellerde olduğunu,net bir şekilde 
ifade etmişlerdir.İlksan’ın büyü-
mesi, gelişmesi üyelerine daha 
güzel hizmetler vermesi nokta-
sında yetki Türk Eğitim-Sen’imize 
verilmiştir” dedi.

Engin, yaptığı açıklamada, 
İlksan için Türkiye genelinde ya-
pılan temsilci seçimlerinde, 
aday olan kazanan, kazanama-
yan, seçimlerde oyunu kullanan, 
oy kullanmaya gelemeyen, tüm 
eğitim çalışanlarını selamladığı-
nı belirtti.

350 civarında yöneticisiyle se-
çimlere giren sendikanın başarı-
sız olduğunu ifade eden Engin, 

üye sayıları kendilerinden fazla 
olan sendikanın gizil oy açık sa-
yımda kaybettiğini kaydetti.

“Seçilemeyen şube başkan-
ları, yönetim kurulu üyeleri, ilçe 
temsilcileri, ilçe milli eğitim mü-
dürleri şube müdürleri onurlu bir 
davranış göstererek bulundukları 
makamdan istifa edecekler mi, 
merakla takip edeceğiz” diyen 
Engin, açıklamasında şunlara 
yer verdi:

“Çalışanları tehditle üye yap, 
idareci yapacağım diye üye 
yap, tayinini çıkarırız, yardımcı 
oluruz diye üye yap, yalanla üye 
yap... Ancak bir şey yapma... 
Sendikacılık yapma… Gönüllere 
dokunma. Çalışanların yanında 
durma… Adaleti savunma… 
Hak ye, hakkın yanında yer 

alma… Çalışma barışını boz… 
İnsanları ayrıştır, kutuplaştır… Ça-
lışanları hor gör… Benden olsun 
çamurdan olsun de…

Biz Türk Eğitim-Sen olarak, çalı-
şanları hor görmeden, her şartta 
adaleti hakkı savunarak, çalışan-
ların yanında saf tutarak, haramı 
helali gözeterek, kötü dil kullan-
madan ayrıştırmadan tüm eği-
tim çalışanlarının gönlüne girme-
ye talibiz. Malumsen şunu hesap 
edemedi, bizim camianın en 
büyük özelliği teşkilatçı bir yapıya 
sahip olmasıdır. Genel Başkanı-
mız talimat verir, herkes ama her-
kes sağına soluna bakmadan 
İlksan seçimlerini kendine görev 
edinir.

Alana yüreğini gövdesini 
koyar, son nefes, son damla 

kana kadar mücadelesini yapar. 
Sonuç olumlu olur olmaz vicdanen 
huzurlu bir şekilde görevini tamam-
lamanın hazzını yaşar.

Sonuç olarak; 19 Haziran 2021 
Cumartesi günü Tüm Türkiye’de ol-
duğu gibi Giresun’da da delegeler 
seçildi.

Seçim sonucunda Alucra, Bu-
lancak, Espiye, Eynesil, Görele, Mer-
kez, Tirebolu, Şebinkarahisar ve Yağ-
lıdere ilçelerindeki seçimleri Türk Eği-
tim-Sen adayları olarak bizim arka-
daşlarımız kazandı. Böylelikle Gire-
sun’dan seçilecek 2 üst kurul dele-
gesini belirleme yetkisi Türk Eğitim-
Sen delegelerinde olacaktır. Seçim 
sürecinde ilçe temsilcilerimiz, yö-
netim kurulu üyelerimiz, delege 
adaylarımız ve emek veren tüm eği-
tim çalışanlarını tebrik ediyorum.”

Üreticilere ÇKS kaydı uyarısı
Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) 

Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, “Çiftçi 
Kayıt Sistemi (ÇKS) başvuruları, 30 Hazi-
ran 2021 tarihinde sona erecek. ÇKS 
kaydı yaptırmayan üreticilerimiz, destek-
lerden yararlanamıyor, tarım sigortası 
yaptıramıyor ve düşük faizli kredi kullana-
mıyor” sözleriyle çiftçilerin mağduriyet 
yaşamamaları için uyarılarda bulundu.

ÇKS kaydı yaptıran çiftçi sayısının son 
yıllarda azaldığının altını çizen Bayraktar, 
“Ülkemizde ÇKS’ye kayıt yapılabilecek 
23 milyon hektar tarım alanı bulunması-
na rağmen, 2020 yılında ÇKS kaydı 15 
milyon hektarla sınırlı kaldı” diyerek yıllar 
içerisindeki ÇKS kayıtlarıyla ilgili şu bilgileri 
paylaştı:

“2003 yılında 2 milyon 765 bin çiftçi 
ÇKS kaydı yaptırırken, 2010 yılında 2 mil-
yon 318 bin çiftçi, 2020 yılında ise 2 mil-
yon 111 bin çiftçi ÇKS kaydı yaptırmıştır. 
2003-2020 yılları arasında ÇKS kaydı yap-
tıran çiftçi sayısı yüzde 23,6 azalmıştır. 
Benzer şekilde 2003 yılında 16,7 milyon 
hektar, 2010 yılında 15,6 milyon hektar, 

2020 yılında ise 15 milyon hektar alan 
ÇKS kaydına alınmıştır. Bu verilere göre 
2003-2020 yılları arasında ÇKS’ye kayıtlı 
tarım alanlarında yüzde 10 oranında 
azalma olmuştur.”

“ÇKS KAYDI YAPTIRMAYAN ÇİFTÇİLER, 
TARIMSAL DESTEKLERDEN FAYDALANAMI-
YOR”

TZOB Genel Başkanı Bayraktar, tarım-
sal faaliyete devam ettikleri hâlde çeşitli 
nedenlerle ÇKS kaydı yaptıramayan çift-
çilerin karşılaşacakları mağduriyetleri de 
şöyle sıraladı:

“ÇKS başvurusunu yaptırmayan üreti-
ciler yıl içerisinde mazot, kimyevi gübre, 
yem bitkileri ve prim uygulamaları gibi 
desteklemelerden yararlanamamakta, 
düşük faizli kredi kullanamamakta, TMO 
gibi kurumlara ürün verememekte, dev-
let destekli tarım sigortasına başvurama-
maktadır. Uygulanan desteklemelerin 
yanı sıra yıl içerisinde yaşanması muhte-
mel herhangi bir doğal afet sonucu mey-
dana gelen zarar doğrultusunda kredi 
borçlarının ertelenmesi veya afet sonrası 

yapılacak her türlü tarımsal desteklerden faydalana-
mamaktadır.Bu nedenlerle çiftçilerimizin mağdur ol-
mamaları için ÇKS başvurularını ertelemeden mutlaka 
yaptırmaları gerekmektedir.”

2020-2021 tarımsal üretim yılında yaşanan kuraklığı 
da hatırlatan Bayraktar, bu yıl kuraklıktan etkilenen buğ-
day, arpa, yulaf, çavdar, nohut ve mercimek üreticileri-
ne de verim kayıplarına göre dekar başına 100 liraya 
kadar doğrudan ödeme yapılacağını belirtti. Bayrak-
tar, ÇKS’ye kayıtlı olmayan çiftçilerin bu destekten ya-
rarlanamayacaklarını da hatırlatarak ÇKS kayıtlarının 
önemini vurguladı.

Çiftçilerin son haftada yaşanabilecek yoğunluğu 
göz önünde bulundurarak kayıtlarını bir an önce yaptır-
malarında fayda olduğunu belirten Bayraktar, ÇKS baş-
vurularının Ziraat Odalarından alınan çiftçi belgeleri ve 
diğer istenen belgelerle il ve ilçe tarım ve orman mü-
dürlüklerine yapılabileceğini sözlerine ekledi.

 Başer: 111 bin 378 liraya yapıldı 
dalet ve Kalkınma Partisi Giresun Merkez İlçe 

ABaşkanı Mehmet Başer, “Beton ve demir mal-
zemesi, su geçirmez özel porselen seramik 

ve diğer tüm giderleri ile 111 bin 378 lira maliyetle ya-
pılmıştır. Kule, kilise görünümü yerine özelikle yerli ve 
Türk medeniyetinin motifleri dikkate alınarak yapılmıştır” 
bilgisini verdi.

Başer, Bulancak durağına konuşlandırılan saat kule-
sinin fiyatı hakkında açıklamalarda bulundu.

Cumhuriyet Halk Partisi Merkez İlçe Başkanı Murat 
Bektaş’ın saat kulesiyle ilgili açıklamalarını değerlendi-
ren Başer, şunları kaydetti:

“AK Parti Belediyesi olarak yapmış olduğumuz yeni 
saat kulesi aynı bölgede 2010 yılında CHP Belediyesi’nin 
yapmış olduğu son derece sıradan, siyah renkte yapıl-
mış saat kulesinin yerine yapılmıştır. 2016 yılında Keşap 
Durağı’nda yapılan çan kulesine alternatif olarak yapıl-
mamıştır. Elbetteki ortaya konulan herhangi bir eserle il-
gili halkımızın farklı düşünceleri olabilir. Rengini beğenir 
veya beğenmez, yeri beğenir veya beğenmez. Bu ta-
mamen sübjektif bir durumdur ve biz buna saygı duyu-
yoruz. Ancak yapılan saat kulesinin herkes tarafından 
ortak olarak değerlendireceği maliyet gibi konular gibi 
şeyler vardır ve halkımızın da bunu muhakkak bilmesi ge-
rekir ki biz de konuyla ilgili CHP’ye şu soruları sormak istiyo-
ruz.

Keşap Durağı’nda 2016 yılında bakalit gibi basit bir 
malzemeden yapmış olduğunuz çan kulesine o günü-
nün koşullarında 345 bin lira gibi yüksek bir ödeme ya-
parken hangi maliyeti neye göre hesapladınız?

Şunun açıkça bilinmesi gerekir ki Belediye Başkanımız 
Aytekin Şenlikoğlu bu şehir için herhangi bir hizmet yaptı-
ğında, bir eseri ortaya koyduğunda hem bu şehrin de-
ğerlerini dikkate almakta, hem de yapılan işin maliyetini 
ve hesabını doğru bir şekilde yapmaktadır.

Zira Bulancak Durağı’nda yapılan yeni saat kulesi, 
beton ve demir malzemesi, su geçirmez özel porselen 
seramik ve diğer tüm giderleri ile 111 bin 378 lira mali-
yetle yapılmıştır.

Kule, kilise görünümü yerine özelikle yerli ve Türk me-
deniyetinin motifleri dikkate alınarak yapılmıştır. 

Kulenin renkleri Giresunspor’umuzun 44 yıl sonra 
Süper Lige çıktığı bir yılı, anlamlandıracak bir şekilde yeşil 
beyaz renkler, halkımızın da görüşü alınarak tercih edil-
miştir. 4-Kule içerisinde Fındığın Başkenti olan, şehrimizin 
en önemli figürlerinden çotanak amblemi kullanılmıştır. 
Bu sebeple sizin bize yönelttiğiniz tüm sorulara rahatlıkla 
cevap verebiliriz. Çünkü bizim alnımız da ak, partimizde 
ak.”

Yaz Kur'an kursu kayıtları başladı
Diyanet İşleri Başkanlığınca bu yıl 

düzenlenecek yaz Kur'an kurslarına 
başvurular bugün başlıyor.

Başkanlıktan yapılan açıklamaya 
göre, başvurular, cami, kurs veya 
"www. diyanet. gov. tr" internet ad-
resi üzerinden 11 Temmuz'a kadar 
yapılabilecek.

Kurslara 4-22 yaş grubu arasında-
ki çocuk ve gençler kayıt yaptırabi-
lecek. Buna göre, 4-9 yaş grubunda-
ki öğrencilerin velileri, bölgesindeki 
en yakın Kur'an kursuna bizzat veya 
web sitesi üzerinden başvurabi-
lecek. Bu gruba sadece yüz yüze eği-
tim verilecek.

10-15 yaş arasındaki öğrenci ve-

lilerinin, yine bizzat ya da web sitesi 
üzerinden yapabileceği başvuruların 
ardından eğitimler tercihe göre yüz 
yüze veya çevrim içi olacak. 16-22 
yaş arası öğrencilerin başvuruları ise 
web sitesi üzerinden alınacak, eği-
timler sadece çevrim içi olacak.

Kur'an kurslarına, 7 yaş ve üzeri en-
gelliler için de başvuru yapılabilecek. 
Kurslardaki öğrencilerin her gün ateşi 
ölçülecek, hastalık belirtisi olanlar en 
yakın sağlık kuruluşuna yönlendiri-
lecek.

Kovid-19 tedbirleriyle yurt genelin-
de 5 Temmuz Pazartesi başlayacak 
Kur'an kursları 20 Ağustos Cuma 
günü sona erecek.

Yaz boyunca öğrencilere ‘Arkadaş’ olacak
Milli Eğitim Bakanı Ziya Sel-

çuk, yaz tatilinde öğrencilere da-

ğıtılacak "Arkadaş" adlı kitabın 

basımına devam edildiğini belirtti. 

Selçuk, sosyal medya hesabın-

dan yaptığı açıklamada, "Çocuk-

larımın yaz tatilinde okuyacakları 

Arkadaş kitapları basılıyor. Her sı-

nıfa ayrı bir Arkadaş. Geçen yıl ço-

cuklar çok sevmişlerdi, bu yıl yeni 

kitaplar, yeni maceralar geliyor. 

Matbaadaki arkadaşlarımız 5,5 

milyon kitabı çocuklara ulaştır-

mak için çalışıyorlar. Onlara ko-

laylıklar, çocuklara da en kısa za-

manda iyi okumalar." ifadelerine 

yer verdi.
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 Çoruh EDAŞ çalışanlarına yangın eğitimi 

oruh Elektrik Dağıtım A.Ş. (Çoruh ÇEDAŞ), abonelerinin memnuniyeti 
ve kesintisiz enerji arzı için çalışanla-

rının hizmet içi eğitim çalışmalarına devam 
ediyor. Çoruh EDAŞ çalışanları son olarak, her-
hangi bir risk durumunda kazaların önlenmesi 
ve anında olaya müdahale edilmesi ama-
cıyla yangın eğitimi aldı.

İş sağlığı ve güvenliğine yönelik verilen 
yangın eğitimi; uygulamalı yangın tatbikatla-
rının yapılması, yangın güvenliği ekiplerinin 
oluşturulması, arama-kurtarma ekiplerinin ko-
ordineli operasyonlar yürütebilmesi amacı ta-
şıyor.

Bu kapsamda, Giresun İtfaiye Müdürlüğü 
tarafından Çoruh EDAŞ çalışanlarına teorik ve 

uygulamalı temel yangın eğitimi verildi.
Çoruh EDAŞ, abonelerine kaliteli ve kesin-

tisiz enerji hizmeti sunmasının yanı sıra, çalı-
şan odaklı sürdürdüğü yaklaşımla, hizmet içi 
eğitimlerine devam ediyor. İş sağlığı ve gü-
venliğine yönelik olarak, herhangi bir risk du-
rumunda kazaların önlenmesi ve anında 
olaya müdahale edilmesi amacıyla Çoruh 
EDAŞ Giresun İl Müdürlüğü çalışanları, Gire-
sun İtfaiye Müdürlüğü tarafından teorik ve uy-
gulamalı temel yangın eğitimi aldı.

İtfaiye Çavuşu ve 1. Seviye Yangın Eğitici 
Eğitmeni Halil Kayhan ve İtfaiye Amir Vekili 
Adnan Aydın tarafından teorik ve uygulamalı 
olarak verilen eğitime ayrıca, Giresun İl Mü-
dürlüğü ekipleri de katılım gösterdi. Eğitimde, 

acil durum ekiplerinin görev ve sorumlulukları, 
yanma ve yangın bilgisi, söndürme maddeleri 
ve söndürme teknikleri, olay yerindeki tehlikeler, 
yangın hortum dolabı ve taşınabilir söndürme ci-
hazları hakkında hayat kurtarıcı bilgiler verildi.

ÇORUH EDAŞ EKİPLERİNDEN BAŞARILI TATBİKAT
Teorik eğitimin ardından itfaiye görevlileri ta-

rafından Çoruh EDAŞ Giresun İl Müdürlüğü ekibi-
ne tahliye ve söndürme tatbikatı yaptırılarak, 
kontrollü olarak çıkarılan yangına nasıl müda-
hale edileceği de uygulamalı olarak tatbik edil-
di.Eğitim sonunda Çoruh EDAŞ çalışanları Gire-
sun Belediyesi İtfaiye Müdürlüğü yetkililerine te-
şekkürlerini sunarken, kaliteli hizmet için iş sağlığı 
ve güvenliği çerçevesinde farkındalıkları görü-
nür kılan eğitimlere devam edileceği vurguladı.

Ağaçlandırma seferberliği 
tüm bölgelerde devam ediyor

Tarım ve Orman Bakanlığı, çölleşme ve erozyona 
karşı tüm bölgelerde ağaçlandırma ve rehabilitasyon 
çalışmalarına devam ediyor.

Çölleşme ve Erozyonla Mücadele Genel Müdürü 
Nurettin Taş, Dünya Çölleşme ve Kuraklıkla Mücadele 
Günü dolayısıyla yaptığı açıklamada, 2021 yılı için Bir-
leşmiş Milletler Çölleşme ile Mücadele Sözleşmesi'nin 
sekretaryasının belirlediği sloganın "Restorasyon, Arazi 
ve İyileştirme" olduğunu anımsattı.

Toprağın, tarımdan sanayiye, inşaattan turizme 
kadar birçok sektörün temel faktörü, ana kaynağı ol-
duğuna işaret eden Taş, gıda ihtiyacının yüzde 95'inin 
topraktan karşılandığını söyledi.

Taş, toprağın kısa sürede oluşmadığına işaret ede-
rek, birçok araştırmada tarım yapılabilir 50 santimet-
relik bir toprağın oluşma sürecinin yaklaşık 20 bin yılı 
bulduğunu anlattı.

Çölleşme hassasiyet haritasına göre, sahip olduğu 
iklim ve topografya şartlarına bağlı olarak, ülkenin yak-
laşık dörtte birinin yüksek çölleşme riski altında bulun-
duğunu belirten Taş, "Ülkemizin de içinde bulunduğu 
Akdeniz Havzası, iklim değişikliğinden en çok etkile-
necek bölgeler arasındadır. O nedenle Tarım ve 
Orman Bakanlığı olarak bu cennet vatanımızın her bir 
karış toprağını korumak, çölleşme ve erozyonu önle-
yerek üretim kapasitesini güçlendirmek için yoğun bir 
gayret gösteriyoruz. Vatandaşlarımıza da 'Çölleşme-
ye Dur de Toprağına Sahip Çık' diyoruz." ifadelerini kul-
landı.

Taş, Çölleşme ve Erozyonla Mücadele Genel Mü-
dürlüğü olarak toprağı korumak için gece gündüz de-
meden çalışmaya devam edeceklerini belirterek, "Kı-
sacası; toprak özümüz, korumak sözümüz." dedi.

 'Telafide ben de varım' ilçe müdürlerine anlatıldı 

Milli Eğitim Bakanlığı tarafın-
dan salgın sürecinde gerçekleş-
tirilen seyreltilmiş, uzaktan eğitim 
faaliyetlerinin sona erdiği yaz ta-
tili döneminde çocukların fiziksel, 
sosyal-duygusal ve akademik 
gelişimlerini bilimsel, sosyal, kül-
türel ve sportif eğitim faaliyetleri 
ile desteklemek amacıyla baş-

latılan "Telafide Ben de Varım" 
programı hakkında ilçe milli eği-
tim müdürlerine yönelik bilgilen-
dirme toplantısı yapıldı.

Giresun İl Milli Eğitim Müdürü 
Ertuğrul Tosunoğlu başkanlığın-
da yapılan toplantıda, "Telafide 
Ben de Varım" programı kapsa-
mında ilçelerde düzenlenecek 

bilimsel, sosyal, kültürel ve sportif 
eğitim faaliyetlerinin içeriği, takvi-
mi ile ildeki kamu kurum ve kuru-
luşlarıyla tesislerin kullanımı, ekip-
man gibi konulardaki işbirliği im-
kanları ele alındı, "Telafide Ben 
de Varım" Programı Uygulama 
Esasları doğrultusunda il geneli 
ve ilçe bazında yapılacak faali-

yetlerle ilgili planlama ve uygula-
ma süreçlerine dair bilgilendirme 
ve paylaşımlarda bulunuldu.

Müdür Tosunoğlu, toplantıda 
yaptığı konuşmada, salgın döne-
minde öğrencilerin, kısıtlamalar çer-
çevesinde bir eğitim öğretim dö-
nemi geçirdiğini belirterek, kade-
meli normalleşmeyle birlikte yüz 
yüze eğitim ve faaliyet yapma im-
kânına tekrar kavuşulduğunu belirt-
ti.

Telafi eğitimleri ile öğrencilerin 
etkin ve verimli bir yaz dönemi ge-
çirmelerinin amaçlandığını dile ge-
tiren Tosunoğlu, uygulama esasları 
çerçevesinde; il, ilçe ve okul olarak 
çocuk ve gençlerin keyif alacakları, 
eğlenerek, yaparak-yaşayarak öğ-
renebilecekleri bir telafi programı 
hazırlamak için harekete geçtikleri-
ni, bu sürece emek ve katkı sunan 
herkese çalışmalarında başarılar di-
ledi.

1 proje Türkiye finallerine katılmaya hak kazandı
TÜBİTAK 2204-B Ortaokul Öğrencileri 

Araştırma Projeleri yarışmasında gerçekleş-
tirilen Samsun bölge finalinde Giresun’dan 
3 projenin dereceye girdiğini, birinci olan 
projenin ise Türkiye finallerine katılmaya hak 
kazandığı bildirildi.

Giresun İl Milli Eğitim Müdürlüğünden ya-
pılan açıklamada, TÜBİTAK - Bilim İnsanı Des-
tek Programları Başkanlığınca, lise öğreni-
mine devam etmekte olan öğrencileri 
temel, sosyal ve uygulamalı bilim alanların-
da çalışmalar yapmaya teşvik etmek, ça-
lışmalarını yönlendirmek ve mevcut bilimsel 
çalışmalarının gelişimine katkı sağlamak 
amacıyla düzenlenen TÜBİTAK 2204-B Orta-
okul Öğrencileri Araştırma Projeleri Yarışma-
sının Samsun bölge finalinin yapıldığı belirtil-
di.

15-16 Haziran 2021 tarihleri arasında 
çevrimiçi olarak düzenlenen Samsun Bölge 

Yarışmasında Giresun’dan 3 projenin derece 
elde ettiğini birinci olan projenin de Türkiye fi-
nalinde Giresun’u temsil edeceğinin aktarıl-
dığı açıklamada, İl Milli Eğitim Müdürü Ertuğ-
rul Tosunoğlu’nun şu açıklamalarına yer veril-
di:

“TÜBİTAK proje yarışmalarında yakında za-
manda lise öğrencilerimizle kazandığımız ba-
şarıları, ortaokul öğrencilerimizde de sürme-
sinden mutluluk duyduk. Projelerin hazırlık, 
başvuru ve yarışma süreçlerinde özverili ça-
lışma gösteren okul müdürlerini, öğrencileri-
mize danışmanlık yapan öğretmenlerimizi ve 
özellikle proje çalışmalarını yürüten öğrenci-
lerimizi ve ailelerini tebrik ediyor, Türkiye fina-
linde katılacak projemize başarılar diliyo-
rum.”

Samsun bölge finalinde Giresun Bilim ve 
Sanat Merkezi öğrencisi Hayat Akgün’ün pro-
jesi birincilik alırken, Bilim ve Sanat Merkezin-

den Rauf Aydın-Faruk Aydın adlı öğrencilerin 
projesi ikincilik, Nurettin Canikli Anadolu 
İmam Hatip Lisesi öğrencileri Rana Çakcı-
Azra Çakcı’nın projesi de üçüncü oldu.

Giresun Belediyesi Park ve Bahçeler Müdürlüğü yaz 
mevsiminde tempoyu biraz daha artırarak, şehrimizi gü-
zelleştirmek, park, bahçe ve ana arterlere estetik bir görü-
nüm kazandırmak için yoğun mesai harcıyor.

Şehrin farklı bölgelerinde gerçekleştirdiği çiçek dikim-
leriyle şehre renk katan ekipler bir yandan hem sahil kesi-
minde hem de park ve yeşil alanlarda büyüyen otları bi-
çerek çevre düzenlemeleri yaptı.

Modern ve yaşanabilir bir şehir olmanın yanında yeşil 
alanlarıyla ve renkli görüntüsüyle güzel bir şehir yaratmak 
istediklerinin altını çizen Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, “Hedefimiz her alanda olduğu gibi peyzaj ça-
lışmalarında da şehrimizi marka bir şehir haline getirmek-
tir. Vatandaşlarımızı daha güzel ve daha fazla yeşil alan-
larla buluşturmak için Park ve Bahçeler Müdürlüğümüzün 
tüm mahallelerimizde yürüttüğü çalışmalar şehrimizin es-
tetiğine farklı bir hava getiriyor” dedi.

Belediye ekiplerinin çevre 
düzenlemeleri sürüyor



 SAĞLIKÇILARA ARMAĞAN OLSUN! 

 Genel kurul 10 Temmuz'da yapılacak 
Süper Lig'in yeni ekiplerinden Gire-

sunspor'un olağanüstü genel kurulu, 10 
Temmuz'da gerçekleştirilecek.

Kulübün internet sitesinde yer alan 
açıklamada, Giresunspor Kulübü Der-
neğinin olağanüstü genel kurulunun 
kulüp tesislerinde 10 Temmuz Cumarte-
si günü yapılacağı belirtildi.

Açıklamada, salt çoğunluk sağlana-
maması halinde ise genel kurulun ço-
ğunluk aranmaksızın 17 Temmuz'da 
aynı yerde yapılmasına karar verildiği 
kaydedildi.

TSYD’de Oğuz Tongsir güven tazeledi

Türkiye Spor Yazarları Derneği’nde (TSYD) Başkan Oğuz Tongsir 
güven tazeledi.

Türkiye Spor Yazarları Derneği’nin olağan seçimli genel kurulu, 
Levent’te bulunan merkezinde gerçekleştirildi. Divan başkanlığı-
na Atıf Keçeci seçildi. Mevcut başkan Oğuz Tongsir ile başkan 
adayı Ahmet Çakır, 3 yıllık dönem için yarıştı. 521 üyenin oy kullan-
dığı seçimde Oğuz Tongsir 416 oy, Ahmet Çakır 101 oy alırken 4 
oy ise geçersiz sayıldı.

Yeniden TSYD Başkanı seçilen Tongsir yaptığı açıklamada, “De-
mokratik bir ortamda seçime gittik. Bir diğer başkan adayımız 
Ahmet Çakır ’a da teşekkür ediyorum. 3 yıl daha görev başında-
yım. Bu benim son dönemim. Kendimizin yazdığı tüzük ile bir 
daha başkan adayı olamayacağım ama inanın ki TSYD’nin yük-
selişi devam edecek. Türkiye çapında bütün arkadaşlarımızla bir-
likte daha da büyüyeceğiz. Türkiye’nin en büyük basın kuruluşu 
TSYD olacaktır, bundan kimsenin şüphesi olmasın. Yönetim kurulu 
arkadaşlarım başta olmak üzere herkese çok teşekkür ediyorum. 
Bu dernek sizin unutmayın, bundan sonra yapacaklarımızı da gö-
receksiniz” ifadelerini kullandı.

Kamp programı açıklandıGiresunspor ’un birinci etap 
kamp çalışma programı belli oldu. 
İlk etap kampı bilindiği üzere Erzu-
rum’da gerçekleştirilecek.

Yeşil beyazlı kulüpten yapılan 
açıklamada, “Takımımız 2021-
2022 sezonu kamp çalışmalarını Er-
zurum’da gerçekleştirecek. 1 Tem-
muz Perşembe günü Erzurum’da 
toplanarak çalışmalarına başlaya-
cak olan takımımız, 16 Temmuz 
Cuma günü ilk etap çalışmalarını 
tamamlayacak” denildi.

Şenlikoğlu, AK Parti Giresun Milletvekili Kadir Aydın, Vali 
Yardımcısı Metin Maytalman, Gençlik ve Spor İl Müdürü 
Hasan Bulut katıldı ve sporculara çiçek takdim edildi.

Karşılama töreninde yer alan Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, Giresun için anlamlı ve güzel bir 
etkinlik yaşadıklarını söyleyerek şunları kaydetti:

“Bu maratonda Giresun’umuzun tercih edilmesi için 
emeği geçenlere teşekkür ediyorum. Giresun'un Kara-
deniz'in yaşanılabilir tek adasına sahip olması dolayısıy-
la herhalde tercihlerde ayrıcalığı hak etmiştir diye dü-

usya'nın Soçi kenti ile Giresun arasında gerçek-

Rleştirilen Rusya-Türkiye Uluslararası Karadeniz 320 
kilometre Açık Deniz Yüzme Maratonu, sporcula-

rın Giresun'a ulaşmasıyla sona erdi.
Soçi’den başlayan maraton 6 gün 1 saat 30 dakika 

sürdü. 12 sporcunun katıldığı 26 kişilik kafileye bu süre zar-
fında Sahil Güvenlik Komutanlığı da eşlik etti.

6 gün süren maratonun tamamlandığı Giresun’da 
sporcular Gemilerçekeği Mahallesi’ndeki Botanik Park’ta 
karşılandı. Karşılamaya Giresun Belediye Başkanı Aytekin 

şünüyorum. Bu pandemi sürecinde 
böyle bir organizasyonun Soçi ile Giresun 
arasında yapılmış olması bizi ayrıca 
onurlandırdı ve gururlandırdı. Bu marato-
nun sağlık çalışanlarına adanmış olması 
nedeniyle yüzücülerimize teşekkürlerimi 
iletiyorum.”

Başkan Şenlikoğlu, Giresun'un spor 
geçmişinin olduğunu söyleyerek bu tür or-
ganizasyonları Giresun’da çoğaltmak 
için çalışacaklarını ifade etti.

Eski Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen, 
dünya master yüzme şampiyonu Ahmet 
Nakkaş ve dünya soğuk su şampiyonu 
Hamza Bakırcıoğlu’nun da katıldığı şam-
piyonaya, Marmara Üniversitesi ve Gire-
sun Üniversitesi de sporculara stres, yor-

gunluk testi ve detaylı sağlık ölçümleri an-
lamında tıbbi destek sundu.

Eski Devlet Bakanı Kürşad Tüzmen ise 
çok zorlu bir maratonu başarıyla ta-
mamladıklarını belirterek, 320 kilometre-
lik maratonun spor tarihinde dünyada ilk 
olduğunun altını çizdi.

Yüzülen maratonda çok zorlu anlar 
da yaşadıklarını anlatan Tüzmen, “Kara-
deniz'in, Türk'ün bayrağına bakıp nasıl çır-
pındığını gördük, 2 metrelik dalgalarla 
boğuşarak buralara geldik. Güzeldi, yıl-
dızlar, ay ve güneşin doğuşu, hepsini ya-
şama imkanımız oldu. Yunusları yüzerken 
izleme fırsatımız oldu, bunların hepsi 
bence unutulmayacak değerler” açıkla-
masını yaptı.

Galatasaray'a ikinci
 Giresunlu başkan
Galatasaray'ın yeni başkanı Giresunlu iş insanı Burak 

Elmas oldu. Galatasaray’a 36’ncı başkan olarak da Gi-
resunlu Dursun Özbek seçilmiş ve 3 yıl görevde kalmıştı.

Galatasaray Lisesinde gerçekleştirilen kongrede 
1541 oy olan Burak Elmas, sarı-kırmızılı kulübün 38’inci 
başkanı oldu. Elmas, daha önce Galatasaray’da ida-
recilik de yapmıştı.

Öte yandan Giresunspor Başkanı Hakan Karaah-
met, Bulancaklı Başkan Elmas’ı kutladı. Karaahmet, 
“Galatasaray Spor Kulübü Başkanı seçilen değerli hem-
şehrimiz Burak Elmas’ı ve ekibini tebrik ediyor, başarılar 
diliyorum” dedi.


